
PROTOKÓŁ NR XXIV.2016 

z przebiegu XXIV sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 18 sierpnia 2016 r. 

 

XXIV nadzwyczajna sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej 

w Starostwa Powiatowego w Zielonej Górze. 

W obradach sesji uczestniczyło 19 radnych (nieobecni: Ryszard Górnicki, 

Krzysztof Sroczyński). Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu nr XXIV.2016. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1305 otworzył XXIV nadzwyczajną zwołaną na wniosek Zarządu sesję 

Rady Powiatu Zielonogórskiego witając wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 19 radnych, co stanowi 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radnym został przedstawiony porządek obrad oraz projekty uchwał. 

Porządek obrad Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Powiatu. 

2. Przejęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) utworzenia liceum ogólnokształcącego dla dorosłych w Czerwieńsku, 

(druk 159); 

2) utworzenia Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego oraz włączenia go 

do Zespołu Szkół Specjalnych im. Kawalerów Maltańskich w Zaborze 

przy Centrum Leczenia Dzieci i Młodzieży, (druk 160); 

3) ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz szkół 

specjalnych w Powiecie Zielonogórskim, (druk 161); 

4) wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu mieszkalnego 

usytuowanego w budynku przy Al. Niepodległości 33 w Sulechowie, 

(druk 162). 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie XXIV Sesji Rady Powiatu. 

 

 

Ad 3. 
1) Irena Posiadły, Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 

wyjaśniła, iż projekt przygotowano na prośbę Dyrektora Liceum 



Ogólnokształcącego w Czerwieńsku. W chwili obecnej jest 25 osób 

chętnych do podjęcia nauki 

Ireneusz Plechan zapytał czy edukacja będzie odbywać się w ramach 

istniejących etatów nauczycielskich 

Irena Podsiadły będą drobne nadgodziny, 1 nauczyciel odszedł na 

emeryturę, to wuefista – nie dotyczy szkoły dla dorosłych.  

Ireneusz Plechan dopytał o ilość osób uczących się, która zapewni szkole 

rentowność. 

Irena Podsiadły – 15-16 to liczba graniczna. 

Hanna Wysocka spytała, co w przypadku braku naboru. 

Edwin Łazicki poinformował, że taka sytuacja nic nie zmienia, do końca 

maja podpisywane są nowe umowy z nauczycielami. 

 Radni 19 głosami ZA podjęli Uchwałę XXIV.1148.2016 w sprawie 

utworzenia liceum ogólnokształcącego dla dorosłych w Czerwieńsku, 

(załącznik 2); 

2) Rada jednogłośnie, bez uwag, 19 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr 

XXIV.149.2016 w sprawie utworzenia Liceum Ogólnokształcącego 

Specjalnego oraz włączenia go do Zespołu Szkół Specjalnych im. 

Kawalerów Maltańskich w Zaborze przy Centrum Leczenia Dzieci i 

Młodzieży, (załącznik nr 3). 

3) Radni bez zastrzeżeń,  19 głosami ZA podjęli Uchwałę XXIV.1150.2016 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych 

oraz szkół specjalnych w Powiecie Zielonogórskim, (załącznik nr 4). 

4) Edwin Łazicki oznajmił, iż zgodnie ze statutem szpitala Rada musi 

wyrazić zgodę na nejem lokali. 

Rada jednogłośnie, bez uwag, 19 „ZA” przyjęła Uchwałę Nr 

XXIV.151.2016 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem lokalu 

mieszkalnego usytuowanego w budynku przy Al. Niepodległości 33 

w Sulechowie, (załącznik nr 5). 

. 

Ad 4.  
Roman Rakowski w imieniu Klubu Radnych Forum Samorządowego 

Powiatu Zielonogórskiego i Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość złożył 

interpelację w sprawie zmian w budżecie – wpisać projekt remontu ul. 

Poznańskiej w Sulechowie. To ważna ulica, mieszkańcy powołali społeczny 

komitet remontu drogi. Przy tej ulicy są 3 przedszkola. Ulica Koszarowa będzie 

w 2017 r. remontowana, co zwiększy ruch na ul. Poznańskiej. Zaproponował, by 

remont ul. Poznańskiej w Sulechowie wykonać z zabezpieczonych środków na 

drogę w Górzykowie. 

Skarbnik poinformowała o problemie – środki na inwestycję w 

Górzykowie to zadanie majątkowe, zaś remont ul. Poznańskie – to bieżące 

wydatki. 



Roman Rakowski zapytał również o most w Kijach, oznajmił, iż 

Burmistrz Sulechowa odżegnał się od problemu, informując, że „to nie Jego 

sprawa”. 

Starosta powiedział, że most w Kijach, to obecnie przepust, warunkowo 

dopuszczony do użytkowania ze względu na użyteczność społeczną. Jest to 

samowola budowlana. Zarząd pochyli się nad wypowiedzią radnego Romana 

Rakowskiego. Przypomniał jednocześnie, że jest to kolejny wniosek drogowy na 

terenie gminy Sulechów, choć ta jest bardzo uprzywilejowana w inwestycjach 

drogowych. 

Tomisław Tylczak spytał o most w Łagodzie.  

Dariusz Wróblewski oznajmił, iż trwają jeszcze rozmowy. 

Danuta Pyrtko poprosiła Przewodniczącego Rady o określenie godzin 

sesji na bieżący rok szkolny. Sprawa dotyczy wielu radnych. 

Edwin Łazicki ustalił, iż sesje rady rozpoczynać będą się o godz. 1200 . 

 

Ad 5. 

O godz. 1345 Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIV Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 
   

 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 
        Rady Powiatu Zielonogórskiego 
         Jolanta Drygas     
                  Edwin Łazicki 
 

 


